
Ismeta Dervoz 

 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih 

odnosa BiH: „Koliko je puta, od usvajanja Zakona o dopuni Zakona o carinskoj tarifi, Vijeće 

ministara ponovilo Odluku o ponavljanju količina tarifnih kvota koje se odnose na uvoz 

sirovog šećera od šećerne trske za rafinerije? Molim, navesti popis rafinerija šećera kojima je 

od stupanja na snagu Zakona do danas odobren uvoz sirovog šećera bez plaćanja carine, kao i 

navesti količine koje je bez carine uvezla svaka od rafinerija?” 
 


